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马来西亚橡胶出口促进委员会
MALAYSIAN RUBBER EXPORT PROMOTION COUNCIL (MREPC)

公司简介: 
马来西亚橡胶出口促进委员会（MREPC）是马来西亚橡胶及橡胶制品的出口促进 
机构，是联系买家/进口商与马来西亚橡胶产品制造商的平台。

Company Introduction:
The Malaysian Rubber Export Promotion Council (MREPC) is an export promotion 
agency for rubber and rubber products from Malaysia. It acts as a link between 
buyers/importers and rubber product manufacturers in Malaysia.

展位号/Booth No.
HALL 2.1/ 2.1馆 #AB01

MREPC 马来西亚馆
MREPC MALAYSIA PAVILION

www.mrepc.cn / www.mrepc.com

信誉悠久
Established Business Reputation

  产品种类丰富 
Extensive Product Range

符合国际标准
Meet International Standards

严格的质量管理
Stringent Quality Control

原型设计与开发
Prototype Design & Development

强大的研发能力
Strong R&D capabilities

地址/Address

传真/Fax

电话/Tel

邮箱/E-mail

联系人/Contact Person

MREPC 中国上海代表处
中国上海市
黄浦区淮海中路283号
香港广场南座1708室
邮编200021

+86 21 3376 7002（上海代表处）
+86 20 2205 7706（广州办事处）

+86 21 3376 7001（上海代表处）
+86 20 2205 7707（广州办事处）

shanghai@mrepc.com（上海代表处）
guangzhou@mrepc.com（广州办事处）

陈利强先生 Mr. Danny Tan（上海代表处）
张傢竣先生 Mr. Chang Kah Chun（广州办事处）

MREPC 中国广州办事处
中国广东省广州市
天河区林和西路9号
耀中广场505室
邮编510610
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MREPC 马来西亚馆布图 / MREPC MALAYSIA PAVILION LAYOUT

2.1号馆 | Hall 2.1

传真/Fax

电话/Tel

邮箱/E-mail

联系人/Contact Person

地址/Address
No. 1, Jalan Sitar 33/6, Seksyen 33, 
40400 Shah Alam, Selangor, Malaysia

+60 3 5191 0702

+60 3 5191 0166

twchin@whyasap.com

陈世荣先生 Mr. TW Chin

公司简介: 
奥斯科的手套结合了艺术和科学的精髓，能提供卓越的防护、更优越的触觉灵敏度及舒适
感，以满足工业领域的需求。若产品品质及客户经验是您的首要优先事项，奥斯科期待和
您建立长期共赢的合作伙伴关系。

Company Introduction:
ASAP International is a leading supplier of high quality gloves. Our gloves are made 
uniquely to suit industrial use.  Each piece of ASAP glove is a combination of art 
and science which aims to provide superior protection, excellent tactile sensitivity 
that satisfy the needs of every individual glove user. Look for ASAP should quality 
products and excellent customer service are your top priority. We look forward to 
forming a long term and mutually rewarding business relationship with you.

产品/Products:  
高风险手套，乳胶 & 丁腈手套
High Risk Gloves, Latex & Nitrile Gloves

展位号/Booth No.
HALL 2.1/ 2.1馆 #AB07

www.whyasap.com

奥斯科国际有限公司
ASAP INTERNATIONAL SDN BHD
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MREPC 马来西亚馆
MREPC MALAYSIA PAVILION
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福达橡胶制品（马）有限公司
FUDEX RUBBER PRODUCTS (M) SDN BHD

第一橡胶（马）有限公司
COOLTEC INDUSTRIES SDN BHD

地址/Address地址/Address

传真/Fax传真/Fax

电话/Tel电话/Tel

邮箱/E-mail
邮箱/E-mail

联系人/Contact Person

联系人/Contact Person

JA9158 Jasin Industrial Park, 
77200 Bemban, 
Melaka, Malaysia

45, Jalan Sesama, 
Taman Perusahaan Ringan, 
68100 Batu Caves, Selangor

+60 6 529 2323+60 3 6186 6086

+60 6 529 2229+60 3 6186 9969

cavin@fudex.com.my, alvin@fudex.com.my
ellexlim@cooltecindustries.com

洪先生 Mr. Cavin Ang; 刘先生 Mr. Alvin Low

Mr. Ellex Lim Tian Ann

公司简介: 
福达橡胶制品（马）有限公司成立于一九八二年。拥有三十多年的经验，富达被公认为
马来西亚各种橡胶软管和模压品的可靠标杆。凭借最先进的机械和设备，福达的生产品
符合国际标准，并被公认为可靠的制造商。所有产品的质量信誉是我们的标志。福达已
获得IATF / TS16949：2016的认证。除了向原装设备制造商（OEM）和售后市场经销商
（REM）供应产品外，我们还可以根据客户的要求和规格制造软管。

Company Introduction:
FUDEX Rubber Products (M) Sdn. Bhd. has been established since 1982. With more than 
30 years of experience, FUDEX is recognized as the reliable reference point for various 
types of rubber hoses and molded parts in Malaysia. With state-of-the-art machinery 
and equipment, FUDEX has gained recognition to be a reliable manufacturer producing 
products that meet international standards. Quality reputation of all products is our 
hallmark. FUDEX is accredited with IATF/TS16949:2016. Apart from supplying to original 
equipment manufacturers (OEM) and after market dealers (REM), we also manufacture 
hoses in accordance to clients’ requirements and specification.

产品/Products: 
散热器胶管，燃料胶管，橡胶模压品
Radiator Hoses, Fuel Hoses, Rubber Moulded Parts

公司简介: 
第一橡胶（马）有限公司成立于1989年。我们生产各种汽车空调橡胶制品。我们还专业
生产各种橡胶模制零件、O型环、直径、密封件、垫圈、垫片、汽车制造和摩托车零部
件等。我们公司已通过 IATF 16949：2016、ISO 9001：2015、ISO 14001：2015 和 
BH OHSAS 18001：2007 认证。

Company Introduction:
Cooltec Industries Sdn Bhd has been incorporated in 1989. We manufacture 
all kind of automotive air-conditioning rubber products. We also specialized in 
manufacture all kinds of rubber moulded parts, O-rings, diapraghm, seals, grommets, 
gaskets, automotive industry and motorcycle parts and components, etc. Our 
company have been certified by IATF 16949:2016, ISO 9001:2015, ISO 14001:2015 
and BH OHSAS 18001:2007.

产品/Products: 
密 封 件 、 O 型 环 、 橡 胶 金 属 粘 结 零 件 、 橡 胶 定 制 成 型 零 件 、 橡 胶 衬 套 、 
防尘盖、隔膜、护环、汽车和摩托车 OEM 以及 REM/AM 橡胶零部件 
Seals, O-Rings, Rubber Metal Bonded Parts, Rubber Custom-Moulded Parts, Rubber 
Bushings, Dust Covers, Diaphragms, Grommets, Automotive and Motorcycle OEM 
and REM/AM Rubber Parts and Components

展位号/Booth No.
HALL 2.1/ 2.1馆 #AA08

展位号/Booth No.
HALL 2.1/ 2.1馆 #AB09

www.fudex.com.my
www.cooltecindustries.com

MREPC 马来西亚馆MREPC 马来西亚馆
MREPC MALAYSIA PAVILIONMREPC MALAYSIA PAVILION
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高产柅品工业有限公司
KOSSAN INDUSTRIES SDN BHD

美胶工业有限公司
GOOD RUBBER WORKS INDUSTRIES SDN BHD

地址/Address地址/Address

传真/Fax

传真/Fax

电话/Tel
电话/Tel

邮箱/E-mail

邮箱/E-mail
联系人/Contact Person

联系人/Contact Person

Lot 782, Jalan Sungai Putus, 
Off Batu 3-3/4, 
Jalan Kapar 42100 Klang

J7763 Merlimau Industrial Estate, 
77300, Merlimau, 
Melaka, Malaysia

+ 60 3 3291 2903

+60 6 263 2835

+60 3 3291 2657/ +60 3 3291 2890 
+60 6 263 1985

macettan@kossan.com.my

sales@goodrubber.com
陈荣德先生 Mr. Tan Eng Teck 

李志汉先生 Mr. Nicholas Lee

公司简介: 
高产柅品工业有限公司（高产）成立于1979年，并在吉隆坡证劵交易所上市。本集团生产适用于各
种行业的高技术工业橡胶产品，其混合产能高居马来西亚榜首，年产量超过1万公吨。高产是橡胶组
件的首选OEM制造商，具备从天然胶到一系列合成胶的配制能力，以满足不同的需求、规格与标准
（ASTM、SAE和JIS）。产品范围包括汽车橡胶金属粘接、航空制动系统密封、防震垫与桥梁夹层
轴瓦、橡胶海洋护舷、高速公路与桥梁伸缩缝、铁路浮动版式轨道轴橡胶砌块等等。高产已获得各
种认证，其中包括汽车零部件的认证（IATF / TS 16949）。本集团同时具备了先进的实验室设备以
及完整的测试器材，以便符合国际品质标准（ISO / IEC 17025 & EMS / ISO14001）。

Company Introduction:
Kossan TRP division is the preferred OEM manufacturer for Rubber parts; capable of designing 
and mixing compounds from NR to wide range of synthetic rubbers suiting various applications, 
specifications and standards (ASTM, SAE, or JIS). Sectors served include Automotive, Aerospace, 
Fire-fighting and Flow Control, Construction, Rail & General Industries. Kossan, qualified itself 
through various certifications; IATF/TS 16949 for automotive parts manufacturing; own certified 
Testing Lab to ISO/IEC 17025 for Material & Part Performance and EMS/ISO14001.  

产品/Products: 
• NVH零件 - 减振衬套, 弹簧垫块, 稳定器 减压盖, 缓冲器, 排气消声器, 热屏片, 橡 胶曲囊波纹管
• 前悬架, 后悬架 - 减震和控制臂衬套, 座片及垫块, 防尘套盖, 保险杠 / 减震器, 转向胶靴系统,  扣眼 & 等等
•  垫片
• NVH Components - Dampening Bushings, Spring Pads, Stabilizer and Strut Mounts,   
   Snubbers, Exhaust Hangers, Heat Shields, Bellows, etc
• Suspension System Components - Damping & Control Arm Bushings, Spring Seats,  
   Dust Covers, Jounce Bumper / Shock Absorber Boots, Steering Boots, Grommets etc
• Gasket Seals

公司简介: 
我们是一家橡胶管子与橡胶件的生产商。成立于1985年。我们专与售后市场。产品
出口到各大洲的国家。现有售后或原厂品质。

Company Introduction:
We are a manufacturer for rubber hose and moulded rubber products since 
1985. Focusing on aftermarket segment, we have been exporting to various 
countries of most regions and our products’ quality have been very much 
welcomed.  We have an aftermarket quality and also OEM quality products.

产品/Products: 
散热胶管， 汽油胶管，热水胶管， 真空胶管， 刹车胶管， 各类橡胶件。
Radiator Hoses, Fuel Hoses, Heater Hoses, Vacuum Hoses, Brake Hoses, 
Moulded Rubber Products

www.kossan.com.my

www.goodrubber.com

展位号/Booth No.
HALL 2.1/ 2.1馆 #AA08

展位号/Booth No.
HALL 2.1/ 2.1馆 #AA12

MREPC 马来西亚馆MREPC 马来西亚馆
MREPC MALAYSIA PAVILIONMREPC MALAYSIA PAVILION
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思科达橡胶有限公司
SRI KOTA RUBBER MFG SDN BHD

实力企业有限公司
SARPI ENTERPRISE SDN BHD

地址/Address地址/Address

传真/Fax
传真/Fax

电话/Tel电话/Tel

邮箱/E-mail
邮箱/E-mail

联系人/Contact Person
联系人/Contact Person

Lot 45 Alor Gajah Industrial Estate, 
78000 Melaka, 
Malaysia

Lot 113 & 114, Jalan IKS MJ3, 
Taman IKS Malim Jaya, 
75250 Melaka, Malaysia

+6 06 556 3788
+60 6 336 8787

+60 6 556 3688+60 6 336 8878

sales@srikota.com
allenlim@sarpi.com.my

李志炜先生 Mr. Lee Chee Wei
林建年先生 Mr. Allen Lim

公司简介: 
思科达橡胶有限公司 成立于1989年，是一家位于马来西亚的OEM制造商，专门生产汽
车密封条，玻璃导槽，挤压和模制橡胶零件。我们已获得IATF 16949认证。我们的能
力还包括零件设计和开发。

Company Introduction:
Founded in 1989, Sri Kota is an OEM manufacturer based in Malaysia specializing in 
Automotive WeatherStrips, Glass Run Channel, Extruded & Molded rubber parts. We 
are IATF 16949 certified. Our capabilities also include part design and development. 

产品/Products:
门窗密封条， 车门外侧密封条， 玻璃封装，玻璃导槽，挤压和模制橡胶零件
Automotive Weatherstrips, Glass Run Channels, Extruded and Molded Rubber 
Parts  

公司简介: 
实力企业有限公司是一家生产高品质汽车橡胶零件的马来西亚生产商，专门生产转动轴
防尘套、转向器防尘套、减震器防尘套和橡胶压模部件，专注于汽车零件售后市场。

Company Introduction:
Sarpi Enterprise Sdn. Bhd. is a quality-assured automotive rubber manufacturer 
in Malaysia specializing in producing quality C.V. Boots, Steering Boots, Shock 
Absorber Boots and molded rubber parts for the automotive aftermarket.

产品/Products:
传动轴防尘套，转向器防尘套，减震器防尘套，橡胶压模部件
C.V. Boots, Steering Boots, Shock Absorber Boots & Bushes, Moulded Rubber 
Parts

展位号/Booth No.
HALL 2.1/ 2.1馆 #AA04

展位号/Booth No.
HALL 2.1/ 2.1馆 #AB05

www.srikota.com
www.sarpi.com.my

MREPC 马来西亚馆MREPC 马来西亚馆
MREPC MALAYSIA PAVILIONMREPC MALAYSIA PAVILION
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顶级手套有限公司
TOP GLOVE SDN BHD

SUPREME EVA INDUSTRIES SDN BHD

地址/Address地址/Address

传真/Fax传真/Fax

电话/Tel电话/Tel

邮箱/E-mail邮箱/E-mail

联系人/Contact Person联系人/Contact Person

Level 20, Top Glove Tower, No 16, 
Persiaran Setia Dagang, Setia Alam,
 Seksyen U13, 40170, 
Shah Alam, Selangor, Malaysia

AG10038, Kawasan Perindustrian Alor Gajah III, 
78000 Melaka, 
Malaysia

+60 3 3362 5096+60 6 556 1588

+60 3 3362 3098 | Ext: 2037+60 6 556 1900 | Ext: 135

wcng@topglove.com, aelred@topglove.com, my_lim@topglove.commarketing1@supremefoam.com, zare@supremefoam.com

黄伟种先生 Mr. Ng Wee Chong, 黄南文先生 Mr. Aelred Bong, 
林美仪女士 Ms. Lim Mei Yee

Ms. Abby Chong, 李宗諭先生 Mr. Zare Lee

公司简介: 
顶级手套是全球最大的手套制造商，在马来西亚、泰国、中国、美国和欧洲拥有多个办事
处。占据了全球25%的市场份额，提供了一个全面的产品系列, 满足医疗和非医疗领域的
需求。持续生产高品质手套的同时高效控制成本，优先客户的满意度顶级手套的销售网络
遍布195多个国家，拥有2000多个满意的客户，42间工厂，682 条生产线，63.9 亿只手套
的年产量。
Company Introduction:
Top Glove is the world’s largest manufacturer of gloves, with manufacturing operations 
spanning across Malaysia, Thailand and China. Top Glove also has marketing offices in 
these countries as well as USA, Germany and Brazil. With customer satisfaction as a key 
priority, Top Glove continues to produce high quality gloves at an efficient low cost with 
a total of 42 factories, 682 production lines, 195 countries of export and over 2000+ 
customers along with production capacity of 63.9 billion pieces of gloves per annum

产品/Products:
乳胶手套, 丁腈手套, 口腔橡皮障, 橡胶弹力带, 齿科橡皮障  
Latex Examination Powdered, Latex Examination Powder-Free, Latex Examination 
Polymer-Powder-Free, Surgical, Cleanroom, Household, Industrial, Long Length 12” 
High Risk, Latex/Nitrile Coloured, Flavoured (Mint), Nitrile Examination and Radioactive 
Gloves, Condoms, Dental Dams, Exercise Bands

公司简介: 
Supreme EVA Industries Sdn Bhd 成立于2005年专门生产优质的泡棉，本公司坚定我们的
产品是属于卓越，永续和一致性。 由母公司三达旗下同一团队管理和营运。我们拥有多年的
泡棉经验团队 为全球100多个国家的客户提供服务。

Company Introduction:
Founded in 2005, Supreme Eva Industries Sdn Bhd specializes in manufacturing 
premium EVA rubber foam and is committed to product excellence, sustainability 
as well as consistency. Managed and operated by the same team behind its parent 
company, Sunta. Supreme foam is run by a group of experts who have years of 
experience as a leading supplier in the foam industry, serving customers of more than 
100 countries worldwide.

产品/Products: 
EVA橡胶泡棉汽车垫， EVA橡胶發泡材料，EPDM發泡材料
EVA Rubber Foam Car Mats, EVA Rubber Foam Sheets, EPDM Foam Sheets

展位号/Booth No.
HALL 2.1/ 2.1馆 #AB11

展位号/Booth No.
HALL 2.1/ 2.1馆 #AB03

www.topglove.com

www.supremefoam.com

MREPC 马来西亚馆MREPC 马来西亚馆
MREPC MALAYSIA PAVILIONMREPC MALAYSIA PAVILION
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Pantone 287C Pantone Yellow C Pantone 1235C

福茂隆车配工艺有限公司
HML AUTO INDUSTRIES SDN BHD

YATO PRECISION ENGINEERING SDN BHD

地址/Address地址/Address

传真/Fax传真/Fax

电话/Tel
电话/Tel

邮箱/E-mail邮箱/E-mail

联系人/Contact Person联系人/Contact Person

B-08-12, Block B, Plaza Mont Kiara, 
No. 2, Jalan Kiara, Mont Kiara, 
50480 Kuala Lumpur, 
Malaysia

No. 1, Jalan Perusahaan 1, 
Kawasan Perusahaan Beranang, 
43700 Beranang, 
Selangor, Malaysia

+60 3 6201 1233+60 3 8766 7128

+60 3 6201 2233
+60 3 8766 8128

richardchooi@hmlauto.comron@yato.com.my

崔矝存先生 Mr. Richard Chooi颜杞洛先生 Mr. Ron Gan

公司简介: 
HML Auto 是一家引领群伦，拥有ISO品质验证的汽车橡胶配件制造企业。自1984年创
业开始，本公司秉持着持之以恒的奋斗精神，如今已成功在业务架构取得持续性的成长以
提供最优秀的产品给所有支持本公司的客户群。本公司产品包括发动机支架，减震器支
架，转动轴轴承，橡胶衬套，稳定杆以及其他车配零件，在超过８０个国家享有极高的知
名度，其中包括美国、中美和南美，欧洲、俄罗斯，中东、东协国家，澳洲、纽西兰等。

Company Introduction:
HML Auto Industries is the leading ISO certified manufacturer of automotive rubber 
parts in Malaysia. Established in 1984, HML has since developed into a highly 
established company, providing complete and quality solutions to the automotive 
industry. We continuously evolve in developing and manufacturing to ensure our 
customers are receiving the best quality products. HML products, which include Engine 
Mounting, Strut Mounting, Centre Bearing, Rubber Bushing, Spring Bumper, Intake 
Hose, Stabilizer Link and C.V. Boot, are well accepted in over 80 countries that include 
USA, Central and South America, Europe, Russia, Middle East, ASEAN Countries, 
Australia, New Zealand and many more.

产品/Products:
发动机支架，减震器支架，转动轴轴承，橡胶衬套，稳定杆
Engine Mountings, Strut Mountings, Centre Bearings, Rubber Bushings, 
Spring Bumpers, Intake Hoses, Stabilizer Links and C.V. Boots

公司简介: 
Yato Precision Engineering Sdn Bhd成立于2000年3月。这是一家马来西亚独资公司， 
专门为日益增长的高质量精密工程工具，橡胶和塑料产品需求服务。我们的企业理念是以具
有竞争力的价格提供高质量的产品。我们致力满足客户对橡胶产品的高期望和各种需求。

Company Introduction:
Yato Precision Engineering Sdn Bhd was established on 1st March, 2000. It is a wholly 
Malaysian owned company that is specialized to serve business needs for the growing 
demand for quality precision engineering tooling, rubber and plastics products. Our 
corporate philosophy is to offer high quality products at competitive prices and we 
are working towards meeting our customers’ high expectations and various needs.

产品/Products: 
制造橡胶产品，例如航空，汽车，照相机，电器，电子，家具，医疗，电信等零件
Rubber products manufactured such as Aeronautical, Automobile, Camera, Electrical 
Appliances, Electronics, Furniture, Medical, Telecommunications Accessories

展位号/Booth No.
HALL 2.1/ 2.1馆 #AA14

展位号/Booth No.
HALL 2.1/ 2.1馆 #AA10

其他
OTHERS

www.ashimori.com.my

www.yatogroup.com

MREPC 马来西亚馆
MREPC MALAYSIA PAVILION
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昇美科汽车部件工业有限公司
SCHMACO AUTO PARTS INDUSTRIES SDN BHD

PRO-TEC MARKETING SDN BHD

地址/Address地址/Address

传真/Fax
传真/Fax

电话/Tel
电话/Tel

邮箱/E-mail

邮箱/E-mail

联系人/Contact Person

联系人/Contact Person

Lot 18025A & 18025B, Jalan 2, 
Taman Selayang Baru Light Industry, 
68100 Batu Caves, 
Selangor Malaysia.

10, Jalan Apollo U5/187, 
Bandar Pinggiran Subang,
40150 Shah Alam, 
Selangor, Malaysia

+60 3 6138 6088
+60 3 7734 0222

+60 3 6138 1166
+60 10 5678 606

kenneth@schmaco.com.my

cphor@protecmy.com

Mr. Kenneth Tan

许崇沛先生 Mr. C.P Hor 公司简介: 
昇美科 (Schmaco) 是马来西亚一家通过ISO 9001:2015认证的制造商，专注于生产汽车橡胶
部件，供售后市场。Schmaco自1985年以来，致力于生产，车款包含日韩系列，适用于乘
务车，四轮驱动和卡车。Schmaco一直在不断推广马来西亚的橡胶产品，并将优质的产品推
向世界。 目前，我们的产品已发布到40多个国家。 同时，Schmaco的产品和品牌在国际上
也得到了广泛的认可。 承受客户们的支持，今年，Schmaco被授予2019年马来西亚超级品
牌大奖。

Company Introduction:
SCHMACO is an ISO 9001:2015 certified manufacturing company in Malaysia specialising 
in the production of automotive rubber parts, mainly for the replacement market. Schmaco 
has its own manufacturing experience since 1985. We manufacture an extensive range 
of rubber products for various applications mainly for the Japanese and Korean vehicle 
industry covering passenger cars, SUVs, 4-wheel drives and trucks. Schmaco has been 
constantly promoting Malaysian made rubber products and bringing quality products 
to the world. At present, we have exported our products to more than 40 countries. 
Schmaco’s products and brand are greatly recognized and honored internationally. This 
year, Schmaco was awarded Superbrands Malaysia 2019.

产品/Products:
发动机支架，减震器，弹簧保险杠，橡胶衬套，平衡杆衬套，弹簧衬套，
防尘套，橡胶套管，驱动轴中心支撑轴承，平衡杆，摆臂
Engine Mountings, Absorber Mountings, Spring Bumpers, Lower Arm Bushings, Stabilizer 
Bar Bushes, Spring Bushes, C.V. Boots, Steering Boots, Absorber Dust Covers, Centre 
Bearing Cushions, Stabilizer Links

公司简介: 
厂房设立于越南，中国及马来西亚，IATF:16949认证的马来西亚公司。主要生产：汽车
高压线，点火线圈，护套及配件等。涵盖的款式包挂：日本，韩国，欧洲，美国及俄罗
斯车型。

Company Introduction:
A Malaysian based IATF:16949 certified manufacturer with factories in Vietnam, 
China and Malaysia. Specialised in Ignition leads, ignition coils，rubber boots 
and components etc, with a comprehensive range that covers: Japanese, Korean, 
European, American and Russian.  

产品/Products:
汽车高压线，点火线圈，护套配件等 
Ignition plug wire sets, ignition coils, ignition rubber boots and components

展位号/Booth No.
HALL 2.1/ 2.1馆 #A39

展位号/Booth No.
HALL 2.1/ 2.1馆 #A47

其他其他
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www.schmaco.com.my

www.protec-auto.com
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马来西亚总部
Malaysian Rubber Export Promotion Council
Unit No. 36-02, Level 36, Q Sentral
2A Jalan Stesen Sentral 2, KL Sentral
50470 Kuala Lumpur, Malaysia

电话 : +60 3 2782 2100
传真 : +60 3 2782 2199
邮箱 : mpd@mrepc.com

中国办事处
上海
中国上海市黄浦区淮海中路283号
香港广场南座1708室，邮编200021
电话 : +86 21 3376 7001
传真 : +86 21 3376 7002
邮箱 : shanghai@mrepc.com

广州
中国广东省广州市天河区林和西路9号
耀中广场505室，邮编510610
电话 : +86 20 2205 7707
传真 : +86 20 2205 7706
邮箱 : guangzhou@mrepc.com

美国办事处
3516, International Court, NW  
Washington DC
20008 USA

电话 : +1 202 572 9771 / 9721
传真 : +1 202 572 9787
邮箱 : usa@mrepc.com

欧洲办事处
Gebouw 200, 10th Floor, Weena 290 
3012 NJ Rotterdam,  
The Netherlands

电话 : +31 (0)10 282 1200
传真 : +31 (0)10 282 1222
邮箱 : europe@mrepc.com

 
印度办事处
907, Tulsiani Chambers
Nariman Point
Mumbai-400021
Maharashtra, India

电话 : +91 22 6221 6725
传真 : +91 22 6223 2359
邮箱 : mumbai@mrepc.com

www.mrepc.com
www.mrepc.com/marketplace

www.mrepc.cn
www.mrepc.cn/marketplace


